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Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 27. september 2023 17.30 – 19.30 
Tilstede: Flemming Overgaard, Maja Mandix, Susan R. Rahbek, Niels F. Jensen,  Catja Kristian-
sen og Søren Schlüter 
 
Elevråd repræsentanter: Frida, Bent & Casper 
 
Afbud: Annette Renbo Larsen, Christina Kruse, Signe K. Dupont, Nathalie Kajbjerg, Christina 
Christensen  
 
 
Referent: Catja Kristiansen 

10 – 23/24  Godkendelse af dagsorden. 

 Dagsorden er godkendt 
 

11 – 23/24 Præsentation af elevrådet og en kort præsentations-
runde.  

Frida -9A - Næstformand 
Bent -9A - Formand 
Casper- 8B- Medlem af elevrådet 

12 – 23/24  Formanden har ordet 
Dialogmøde med Børne-og Ungeudvalget omkring 
tildelingsmodellen. Det var et positivt møde i god 
stil og god tone. 

 Skolen har ordet, ved: 

 Niels – repræsentant for lærere: 
Der er meget almindelig drift på skolen. Der er pt. 
en sygemelding i Indskolingen, og der bliver tilført 
ekstra ressourcer til Indskolingen. 
MED har fokus på, hvordan vi kan arbejde med at 
skabe et endnu bedre arbejdsmiljø på hele skolen 

 Elevrådet 
Elevrådet har lige konstitueret sig, og der vil fremad-
rettet være to deltagere på møderne. Deltagerne vil 
rulle, så alle får mindst to møder gennem året.  

 Skoleledelse 
Vores drift optager os lige nu, og inden vi ser os om er 
25 % af skoleåret gået. Der er god feedback på Neuro-
affektiv udviklingsforløb for personalet  i indskolingen. 
GSB begynder at fylde, og i løbet af en uge sender vi 
en reminder til de hjem, vi ikke har hørt fra.  
Mellemtrinnet er ved at gøre klar til emneuge og skole-
fest torsdag d. 12. oktober. Udskolingen holder Galla 
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arrangement d. 24. november og indskolingen torsda-
gen før påske. Skolefesten er et nyt tiltage i dette sko-
leår.  
 

 Susan repræsentant for pædagoger. 
Ikke noget at tilføje. 

 

13 – 23/24  Opfølgning på forældremøder. 

Det er oplevelsen at ”talekortet” har gjort noget godt 

for bestyrelsens deltagelse i forældremøderne. Det er 

oplevelsen at det har givet ro på. 

 

Der var en god stemning i klasserne. Det forløb stille 

og roligt. Rart at mærke at forældrene er faldet godt til 

i de nye klasser. 

14 – 23/24 Udviklingsaften d. 3. oktober for alle ansatte. Værdi-

grundlag for Bogense Skole. ”Hvad ønsker vi forældrene 

og elever  skal fortælle om os om tre år?” 

Skolebestyrelsen bruger 4 minutter i tavshed itl at tænker 
over hvilke værdier de ønsker skal være en del af Bogense 
Skole. 
 
”Et sted hvor der er plads til én” 
”Et godt miljø for børn - har plads til at kunne lære det og 
vokse op” 
”Man møder hinanden med respekt” 
”De voksne ser det enkelte barn og rammer dem i det fag-
faglige og sociale” 
”En ånd hvor der bliver store krav, hvor man kan udfolde 
sin faglighed” 
”Et trygt, sjovt og lærerigt sted at være” 
”Ordentlighed over for hinanden, plads til forskelligheder 
og ser det som en styrke” 
”Forpligtende fællesskaber over for hinanden” 
”Tryghed - man går tryg i skole og tryg hjem” 
”Skolen for alle” 
”Ingen kan lære alt, men alle kan lære noget”  
”Udvikling på lige netop det niveau, man er” 
”Fællesskab, at ingen er alene” 

15 – 23/24 Afklaring af hvem der er på valg i foråret. 
Flemming på valg i ´24 og genopstiller. 
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1. Annette på valg i 24 og genopstiller. 
2. Maja på valg i ´26 
3. Nathalie på valg i ´26 
4. Christina Christensen- på valg i ´24. 
5. Christina Kruuse er på valg I ´24 og genopstiller? 
6. Signe K. Dupont er på valg i ´24 og genopstiller. 
7. Flemming er på valg i ´24 og genopstiller. 

Nr. 1 og nr. 5 er der usikkerhed omkring, da de er til-
trådt bestyrelsen i den forgangne periode som supple-
anter. Dette afklares så sekretæren kan svare fyldest-
gørende på næste bestyrelsesmøde.  
 
Der afholdes valg til skolebestyrelsen i foråret 2024. jf. 
overgangsstyrelsesvedtægterne. Næste skolebestyrel-
sesvalg er foråret 2026. Derefter er valgperioden 4 år.  

16 -23/24 Hvilke dage fejrer vi på Bogense Skole? (Danmarks ud-
sendte) 

Skolebestyrelsen og ledelsen er blevet kontaktet af en 
forældre, der undrer sig over hvorfor d. 5. september 
ikke bliver højtideligholdt på skolen.  
Der tales løbende om forskellige vigtige emner i de en-
kelte klasser på initiativ fra både elever og lærere. 
Hvorvidt eleverne skal undervises i specifikke mærke-
dage vurderes af de enkelte teams.  
 
Bogense Skole følger fremadrettet de retningslinjer, 
der er for Nordfyns Kommune i forhold til de officielle 
flagdage. Dvs. også d. 5. september for danske ud-
sendte soldater.  
Klik her for at se flagdage. 
 

17 – 23/24 Hvornår holder vi ansættelsessamtaler for at øge sand-

synligheden for at bestyrelsen kan deltage? 

Vi ændrer praksis og afholder i vides muligt omfang 
ansættelsessamtaler om eftermiddagen. Vigtigt for ar-
bejdsmiljøet på skolen at samtaler holdes inden for al-
mindelig åbningstid.  

18 – 23/24 Dialogmøde med kontaktforældre d. 24. oktober kl. 

19:00 

Hvad skal vi omkring? – laver nogen et udkast til 

program? Dette er sidste bestyrelsesmøde inden 

kontaktforældremødet. 

https://www.nordfynskommune.dk/vores-kommune/generel-information/flagning-fra-radhusene/
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- Hvad kan man som kontaktforældre bidrage med så 
mange elever får så gode dage som muligt? 
Fx Skole og Forældre | (skole-foraeldre.dk) 

 
Det er de forældrevalgtes møde, og ledelsen stiller sig 
til rådighed til et sparringsmøde inden mødet.  

19 – 23/24 Økonomi – status på resten af budgetåret.  

Skolens økonomi er i dette budgetår solid, og vi kom-
mer til at overføre midler til næste skoleår.  
Skolen har ansat en pædagogmedhjælper til SFO til 
31/12. 
Skolen har forlænget kontrakt med lærer i Indskolin-
gen frem til 31/7. 
Skolen har ansat en musiklærer fra 1/11. 
Skolen har ligeledes ansat en pædagog fra 1/11 til SFO 
og kommende Førskole.  
 

20 – 23/24 Rundering på matriklen. Vi går en tur på skolen og taler 
om det vi ser. 

Pga. mange afbud er det en kort tur. Vi går en tur på 
næste bestyrelsesmøde igen.  

 Evt.: 
- Besøg af GSB til forældremøde 

Taget godt imod af langt de fleste forældre. 
- Busplaner 

Fynbus har rykket afgangstidspunktet 5 minut-
ter, så elever kan nå bussen efter undervisning 
kl. 14:10 

- Havsvømning 
Skolen har inviteret kajakklubben, svømmeklub-
ben, Vikingelauget og Ungdomsskolen til net-
værksmøde d. 13. november. 

 

 

Punkter til næste 

møde 

Næste bestyrelsesmøde er d. 8. november kl. 17:30 – 

19:30 

  

- Budget – status  

- Obs på eventuel høringssvar og ekstra 

bestyrelsesmøde herom. 

https://www.skole-foraeldre.dk/
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- Princip for skole hjem samarbejde til 

gennemsyn.  

- Juleafslutning i bestyrelsen – hvordan.  

- Evaluering af møde med kontaktforældre d. 24. 

oktober 

- Vi besøger fysik7 kemi lokalet og biologi lokalet.  

- Eventuel høringssvar på budget. 

 


